## ا تَمَا عَنِيَ وَرَلِيةَ لِلْقَاوِلِهِ الْطِامِعِي سِن

## جامعة العبت - جمعه سوريا جامعة العجد - فركيا

توقع كل من جامعة العبف - عمان سورا وجامعة ا يجا- ازمير تركيا هذه الدتفاسة الدرلة للقاوم الحبامعي تسهيد للرناسج العاوف في بحال البهت العلمي التدرسية م التطور المؤسسان منذ المعلومات وتبادل الطلاب والمفاء الهيئة المعلمية في الطلية / الحامعة / الماطلة / الحامعة / المحلومات

- يوانق الطرفام على القاور الذكارمي /الجامعي/ وعلى المناول الثنافي والعبت العلمي في مختلف الحالدت .

- بسعم الطرفاء لم أعله الهيئة العلمية والطلدب/ المتخرعين وما على النخرعي والمعلوعات ،

ميا بيهما، وتبادر الطرباء على تناهيل تطبق عمليات النبادل التي ذكرت الماه وما بيهما، وتبادر الطرباء على تناهيل تطبق عمليات النبادل التي ذكرت الماه وما يستج عه هذه الدنيانية ويتم سوائفة الطرباليم على ذلك :

نبق هذه الدنشاسية سارية المسول لمدة حمّس سنوات بدأ من تاريخ تومتيها و تقدد لمدة همس سنوات بدأ من تاريخ تومتيها و تقدد لمدة همس سنوات أخرى بمواطفة المطرسي ، ميكه لله عد المطرسي الغاء هنده المدتفا منبق جمن فنزة حملاجسها و والله نبقد بم مذكرة خطية مبلسته استهر على المداخل الى المطرف المدّ عن .

العدّ الدنافة باللغة الدنطيزة ، نيعهد الطرفاء بانباع سياسة كلانؤ الفرص وإله لدمينزا بالدعمّاد على أسس تنعلق بالسالة ، الحبّ ، العرة العرق الدمن ، الدمن ، العرف العرف ، الدن ، الدمل الوطنى وصيرات أحرى.

جارعت الجا

عادة العدة

## Academic Cooperation Protocol between Al-Baath University, Homs, Syria and Ege University, Izmir, Turkey

Al-Baath University, Homs, Syria and Ege University, Izmir, Turkey are signing this Academic Cooperation Protocol in order to facilitate a collaborative program of research, training, and curriculum, institutional development, information dissemination and exchange of faculty, student and staff.

- 1. Both institutions agree to an academic cooperation and exchange in various areas of education and research.
- 2. Both institutions will make an effort to exchange academic staff and student (graduate and undergraduate) and also exchange research materials and publications.
- 3. Both institutions will make an effort to promote the exchange but will respect the independence of opinion to their mutual benefits. Specific details on the implementation of particular exchanges noted above and results from the agreement shall be negotiated between two institutions subject to approval by each institution.
- 4. This agreement will remain effective for five years from the date of signing, and is renewable thereafter for five years term thereafter subject to mutual consent. The period of validity of this agreement may be terminated within this period by either party by giving at least six months notice in writing to the other party.
- 5. This agreement will be prepared in English. Both institutions subscribe to the policy of equal opportunity and will not discriminate on the bases of race, sex, age, ethnicity, religion, national origin and other characteristics.

Al-Baath University, Syria

Vice Rector Prof.Dr. Mohammed Al-Issa

Date: 27.10.2000

Ege University, Turkey

Rector

Prof.Dr. Ülkü BAYINDIR

Date: 27.10.2000